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Starosta Gołdapski 

Pan Krzysztof KAZANIECKI 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi 

Pana Piotra RANTA 

 

P O N O W N E 

Z A P Y T A N I E   R A D N E G O 

 

Na podstawie art. 21 ust. 11  ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(Dz.U.2024.107 t.j.) składam PONOWNE ZAPYTANIE RADNEGO w sprawie możliwości 

opracowania pilotażowego programu samorządowego polegającego na zaoferowaniu systemu 

stypendiów dla studentów medycyny i pielęgniarstwa. 

 

UZASADNIENIE 

W związku z otrzymaną przeze mnie odpowiedzią datowaną na 3 września br. (znak: 

OR.0003.11.2024) na zapytanie radnego z dnia 26 sierpnia br. stwierdzam z przykrością, że ten 

dokument nie stanowi odpowiedzi na moja inicjatywę i nie zawiera przede wszystkim żadnych 

konkretów. Na moje pierwsze zapytanie w tej kadencji samorządu z dnia 15 maja br. – złożone 

naturalnie w innej sprawie – odpowiedź wraz z załącznikami liczyła ponad 40 stron. Odpowiedź w 

sprawie „możliwości opracowania pilotażowego programu samorządowego polegającego na 

zaoferowaniu systemu stypendiów dla studentów medycyny i pielęgniarstwa” liczy DWA ZDANIA.  

Bardzo proszę, aby nie iść drogą realizowaną przez wójta Bań Mazurskich Łukasza Kulisia 

z VIII kadencji samorządu gminnego, który zamiast udzielać odpowiedzi na moje pisemne 

zapytania i interpelacje radnego udzielał również zdawkowych odpowiedzi – często w formie 

jednego zdania. W związku z odpowiedzią z dnia 3 września br. nie jestem w stanie zrealizować 
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dyspozycji art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym w zakresie 

poinformowania mieszkańców Powiatu Gołdapskiego o efektach przedstawionej inicjatywy. 

Proszę o udzielenie mi zatem wyczerpującej odpowiedzi na pytania zadane w zapytaniu 

radnego z dnia 26 sierpnia br., a także w związku z treścią odpowiedzi na w/wym., chcę zapytać:  

1. Kiedy konkretnie inicjatywa opisana przeze mnie w zapytaniu z dnia 26 sierpnia br. 

została podjęta przez Zarząd Powiatu Gołdapskiego w przedstawionej przeze mnie 

formie? Jakie zapadły ustalenia, kto prowadzi tą sprawę w Starostwie Powiatowym w 

Gołdapi, kiedy i z kim inicjatywa stypendiów dla studentów medycyny i pielęgniarstwa 

była konsultowana? Na podstawie art. 21 ust. 2a ustawy o samorządzie powiatowym 

proszę o przesłanie mi odpisu protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu w Gołdapi, w 

czasie których ten projekt był omawiany, a także korespondencji wychodzącej ze 

Starostwa Powiatowego w tej sprawie. 

2. Kiedy taki pomysł był omawiany przez właściwą Komisję Rady Powiatu w Gołdapi? Na 

podstawie art. 21 ust. 2a ustawy o samorządzie powiatowym proszę o przesłanie mi 

protokołu (-ów) z posiedzenia lub posiedzeń, w czasie których ten projekt był omawiany. 

3. Proszę o wyjaśnienie niekonsekwencji w odpowiedzi na moje zapytanie z 26 sierpnia. 

Skoro przedstawiony projekt był już podjęty „dużo wcześniej” (punkt 1 odpowiedzi), to 

dlaczego – jak wynika z punktu 2 odpowiedzi – nie zorganizowano żadnych spotkań w 

tej sprawie? Czy mam rozumieć, że Zarząd Powiatu w Gołdapi wieloosobowo myślał 

nad takim projektem „dużo wcześniej” i tajnie go przemyśliwał, a teraz będzie go 

realizował? Akurat po moim zapytaniu? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Paweł CZYŻ 

RADNY RADY POWIATU W GOŁDAPI 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wyrażam zgodę na publikację w Biuletynie Informacji Publicznej wszystkich moich podanych danych osobowych, a także kontaktowych. 


